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Terugkoppeling van de vergadering van de commissie Bestuurlijke Zaken op 20 oktober 
2020 20:00 tot 22:00 uur digitaal in Teams       

Voorzitter : René van Splunteren
Commissiegriffier : Gerda Beeksma
Aanwezige commissieleden: Rob Levie (Heiloo-2000), Jaap Doorgeest (VVD), Hein 

Korthouwer (CDA), Peter Croux (PvdA), Reinder Pruijt (D66), 
Edith de Jong (GBH), Matthijs de Moel (Heiloo Lokaal)

Gasten : Ph Romeyn, Ph Dellemijn , J. Cramer (adviseur)

01. Agendavaststelling 
De agenda wordt conform vastgesteld. 

02. Inspreekrecht 
Er zijn vanavond geen insprekers.

03. Mededelingen 
a. voorzitter
geen
b. portefeuillehouders
Ph Romeyn meldt dat recent ( weekbericht 2 oktober jl.) een tweede voortgangsrapportage van de 
VRNHN over de Coronacrisis is verstuurd naar de raad .
Daarnaast is sinds 1 oktober jl. een nieuwe directeur bij de VRNHN aan de slag gegaan. 
Verder meldt hij dat de commissie fysieke veiligheid a.s. donderdag 22 oktober vergadert en 
daarbij komen een aantal zaken aan de orde die ook voor de raad van belang zijn.
Tenslotte meldt hij dat de brandweer weer op sterkte is nadat er 1 persoon in quarantaine is 
geweest. De trainingen van de brandweer gaan Coronaproof door. Het toezicht van de brandweer 
in verzorgingstehuizen en daarna peuterspeelzalen en scholen is ook weer opgepakt.

c. Stand van zaken BUCH
geen
d. Terugkoppeling BUCH begeleidingsgroep 
De heer Levie licht toe dat de begeleidingsgroep binnen kort weer bijeenkomt om een 
(waarschijnlijk digitaal) programma voor 25 november op te stellen. 

e. Mededelingen commissieleden
Mevrouw de Jong vraagt aandacht voor de website van de regio Alkmaar. Er vinden geen updates 
meer plaats. De PORA verslagen worden bijvoorbeeld niet meer geplaatst. De website moet 
geactualiseerd worden  of de verslagen moeten bij de stukken van de commissie BZ worden 
gevoegd. 
De voorzitter vraagt de griffie die vraag door te geleiden naar de netwerkorganisatie regio Alkmaar. 
 
f. Toezeggingenlijst 
- De heer Levie zegt benieuwd te zijn naar de uitkomsten van de toezeggingen 06: 105 & 104.

Het rapport klachtenbehandeling komt aan de orde bij de RIA van 26 oktober a.s. 
- De toezegging 05/103 (waterplanten) blijft staan op verzoek van mevrouw de Jong. Ze is 

benieuwd naar de status en uitkomsten van het onderzoek. De mondelinge toezegging van ph 
Dellemijn dat de informatie over de waterplanten meekomt met de reguliere stroom informatie 
vanuit het RAUM is voor haar onvoldoende. De voorzitter zegt  ervan uit te gaan dat de ph hier 
een apart memo over opstelt voor de raad.  

- Naar aanleiding van toezegging 07-93 (BUCH auditcommissie) vraagt mevrouw de Jong of er 
niet een andere vorm kan worden bedacht voor een auditcommissie. Ze vindt dat de raden nu 
te weinig grip hebben op de BUCH. De voorzitter stelt voor dit mee te nemen in de evaluatie.
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- Verder akkoord met voorstellen. 
 

TER ADVISERING

04 Belastingverordeningen 2021
Portefeuillehouder Dellemijn is bij dit agendapunt uitgenodigd. Hij wordt bij dit onderwerp ambtelijk 
ondersteund. 

Voorstel
1. De volgende verordeningen vast te stellen:
-Afvalstoffenheffing en tarieventabel; 
-Kwijtschelding gemeentelijke belastingen; 
-Leges en tarieventabel; 
-Lijkbezorgingsrechten en tarieventabel; 
-Marktgelden; 
-Onroerende-zaakbelastingen; 
-Rioolheffing; 
-Standplaatsgelden; 
-Toeristenbelasting.

Bespreking commissie
H-2000 heeft een technische vraag gesteld over het tarief voor de leging van de restcontainer. 
Verder weinig opmerkingen.

VVD vindt het allemaal niet zo spannend. T.a.v. regionale samenwerking en couleur locale 
refereert hij aan het onderzoek van Berenschot. Er lijken wat lichtpuntjes te zijn. 

D66 snapt niet waarom er niet is gereageerd op de scheefgroei; het feit dat de OZB procentueel 
veel harder is gestegen dan de index.
Ten aanzien van de afvalstoffen stelt hij vast dat het basistarief minder is gedaald dan eerder werd 
gedacht. Vraagt zich ook af hoe de burger wordt voorgelicht over de tarieven en variabele heffing 
en hoe dat wordt afgerekend. 

CDA vraagt waarom het onderscheid tussen grote en kleine containers wordt gemaakt; is een 
aandachtspunt. Heeft begrip voor verdubbeling toeristenbelasting, gezien Corona en het lage tarief 
dat eerder gold. 

PvdA sluit zich aan bij de vragen van D66 over afvalstoffen. Vindt inschatting van ledigingen niet 
reëel en verwacht dat kosten veel hoger uitvallen. Vraagt zich verder af welk systeem de ph voor 
ogen heeft t.a.v. de OZB de komende jaren. 

GBH vindt dat de communicatie naar de burger veel beter moet. Vraagt zich o.a. af hoe illegale 
dumpingen of bij de buren in de gaten worden gehouden. Vraagt naar de situaties in gezinnen 
waar veel luiers worden gebruikt. Wil in toekomst aandacht besteden aan tegeltax.

Heiloo Lokaal sluit zich aan bij vragen van D66 en PvdA en heeft verder geen opmerkingen. 

Toezeggingen ph Dellemijn
De ph wijst op twee fouten in het raadsvoorstel van het college bij de overwegingen van het 
college. 
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Zegt toe vragen over afvalstoffen door te spelen naar de ph, maar geeft daarbij aan dat bepaalde 
onderwerpen (dumpingen, luiers o.a.) al aan de orde zijn geweest bij de inhoudelijke behandeling 
van het plan. Hij zal bepleiten dat de ph over dat onderwerp afvalstoffen volgende keer ook 
aanwezig is bij de commissiebehandeling. 

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 2 
november 2020 als bespreekstuk, waarbij de bespreekpunten zijn : afvalstoffen en OZB. 

05 Nieuwe werkwijze raad
Gerda Beeksma en Dimph van der Schuur zijn als ambtelijke vertegenwoordigers namens de 
raadsleden in de voorbereidingsgroep bij dit agendapunt aanwezig. 

Voorstel
1. Met ingang van 1 januari 2021 “Met de Raad van Heiloo” als nieuw vergadermodel van de 

gemeenteraad van Heiloo te gaan hanteren, waarbij de vergaderdag voor alle raadsactiviteiten wordt 
geconcentreerd op de maandag en het vergaderritme van de raad van Heiloo wijzigt van maandelijks 
naar 2-wekelijks op de maandag. Inhoudend:
-Week 1 Dialoogtafels, informatiemarkt, raadsinformatieronde en agendacommissie
-Week 2 Commissies en raadsvergadering 
-Week 3 Reserve Dialoogtafels, informatiemarkt, raadsinformatieronde 
-Week 4 Commissies en raadsvergadering 

2. De leidraad “Met de Raad van Heiloo” als basis voor de inrichting van het vergadermodel te gebruiken;
3. De griffie te verzoeken het huidige Reglement van Orde voor de Raad aan te passen en de verordening 

Raadscommissies gemeente Heiloo 2019 in te trekken op basis van het nieuwe vergadermodel en 
uiterlijk in december 2020 voor vaststelling voor te leggen aan de raad;

4. Het aantal te benoemen commissieleden te verhogen van 3 naar 5 per fractie, per commissielid 
maximaal 3 vergaderingen per maand te vergoeden en dit te verwerken in het nieuwe Reglement van 
Orde; 

5. Het vergadermodel indien gewenst tussentijds bij te stellen op voorstel van de voorbereidingsgroep en in 
overleg met de fractievoorzitters;

6. De eindevaluatie plaats te laten vinden in december 2021;
7. Vanaf 1 januari 2020 vier onderdelen, te weten 

a. de trainingen van raads- en commissieleden;
b. de agendacommissie;
c. de commissies met meespraak en bespreking van moties en amendementen; 
d. en de openbaarheid van raadsinformatieronde; 
alvast als proef in te voeren en zo ervaringen op te doen en waar nodig zaken aan te passen voor de 
definitieve invoering, al dan niet op digitale wijze rekening houdend met de RIVM regels; 

8. De financiële consequenties als volgt te verwerken;
Incidentele kosten 
a. €19.928,- voor de aanvulling van het huidige meubilair in de B&W zaal voor de parallelle 

vergaderfaciliteit, als incidentele kosten ten laste te brengen van het bestaande budget voor de 
inrichting van de raadzaal (7010024/432000); 

b. €1000,- voor een jaar huur van geluidsapparatuur voor de parallelle vergaderzaal als incidentele 
kosten ten laste te brengen van het bestaande budget voor de inrichting van de raadzaal 
(7010024/432000);

c. € 3.000,- voor de inzet van communicatie-instrumenten ter introductie van het nieuwe 
vergadermodel als incidentele kosten ten laste van het budget van de Raad te brengen 
(6010000.40-438000) en dit in de begroting 2021 te verwerken;

d. € 10.000,- voor debat- en voorzitterstraining en een training op het gebied van Deep Democracy als 
incidentele kosten ten laste van het budget van de Raad te brengen als opleidingskosten 
(60100000.40-438007) en dit in de begroting 2021 te verwerken
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Structurele kosten
e. Voor de extra commissieleden € 27.000,- te reserveren voor de jaarlijkse presentievergoedingen, € 

17.000 per periode voor apparatuur in bruikleen en € 6.000  per periode voor een bijdrage in 
opleidingskosten en dit in de begroting 2021 e.v. te verwerken in het budget van de raad (6010000 – 
posten - 438018/ 438000/ 438007);

f. € 4.800,- vrij te maken voor de extra bode inzet (20 extra avonden x 4 uur)  structureel jaarlijks ten 
laste te brengen van het budget voor de ondersteuning van de raad van Heiloo (6010400) en dit in 
de begroting 2021 e.v. te verwerken 

g. € 1.900,- te reserveren voor de verwerking van de geluidsopnames van de parallelle 
vergadersessies van commissies structureel ten laste te brengen van het budget van de raad 
(6010000-438012 ) en dit in de begroting 2021 e.v. te verwerken 

9. De griffie te verzoeken om in samenwerking met het college van B&W c.q. de gemeentesecretaris 
de facilitaire zaken voor de uitvoering van het nieuwe vergadermodel nader uit te werken; 

10. De voorbereidingsgroep vanuit de raad te verzoeken in stand te blijven als klankbord voor de 
uitvoering van de hierboven genoemde besluiten.

Bespreking commissie 
VVD geeft aan niks meer toe te voegen te hebben. Z.s.m. naar de proef, rekening houdend met 
Corona. 
D66 geeft aan dat er al zoveel over is gezegd en overlegd en dat de opmerkingen van de vorige 
commissie goed zijn verwerkt. Niks meer aan toe te voegen.
CDA staat er achter. De situatie rond Corona biedt ook kansen (digitale vormen van overleg). Het 
poefdraaien levert inzicht hoeveel mensen erop af komen. 
PvdA geeft aan het voorstel te steunen. Kan door als hamerstuk
GBH is niet akkoord. Vindt het onverantwoord om dit bedrag uit te geven. De raad heeft al grote 
projecten op het bord liggen. Vindt het niet realistisch te starten vanaf 1 januari. Heeft bezwaar 
tegen korte hamerraad aan eind van een avond; uitholling van de democratie. Niet alle partijen 
kunnen die mensen leveren die nodig zijn. Wil het liever in stapjes aanpakken en niet het hele 
pakket in een keer. Wil er graag nog eens een bespreking aan wijden.
Heiloo Lokaal geeft aan dat dit tegemoet komt aan de wensen, inclusief de gefaseerde invoer.
Heeft bezwaar tegen samenstelling van de agendacommissie; deze wordt nu weer politiek 
gemaakt. Wil de passage over oppositie en coalitie uit de regels halen; moet geregeld worden bij 
de start. Wenst de roulering via de fracties nog eens onder de loep ten nemen. Eenmansfracties in 
de agendacommissie hebben een probleem omdat zij geen plaatsvervanger hebben.
Heiloo-2000 geeft aan dat het juist is om in deze situatie niet met de dialoogtafels te starten. Vindt 
dat de agendacommissie juist nu gedepolitiseerd is. Wil z.s.m. starten. 

Toezeggingen 
-
Advies commissie 
De fracties van VVD, D66, CDA, PvdA en Heiloo-2000 zijn voor het voorstel.
De fractie van Heiloo Lokaal is positief, maar niet over onderdelen van de voorstellen over de 
agendacommissie en komt daarop terug.
De fractie van GBH is tegen het voorstel. 
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 9 
november 2020 als bespreekstuk.

06 Inwonerspeiling vuurwerk
Gerda Beeksma is als ambtelijk vertegenwoordiger namens de raadsleden in de werkgroep bij dit 
agendapunt aanwezig. 
Portefeuillehouder Romeyn is bij dit agendapunt uitgenodigd. 

Op basis van een inventarisatie onder de fracties is het concept-besluit gecomprimeerd en dit 
heeft geleid tot een aangepast concept-besluit.
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Nieuw voorstel
1. De 3 hoofdonderzoeksvragen a tm c als basis voor de vragenlijst voor de inwonerspeiling 

te hanteren:
a. In hoeverre hebben inwoners van Heiloo overlast ervaren van het afsteken van 

vuurwerk tijdens de jaarwisseling? Wat is die overlast? 
b. In hoeverre zijn inwoners van Heiloo voor of tegen een verbod op het afsteken van 

vuurwerk door particulieren, onder welke voorwaarden?  
c. Hoe denken inwoners van Heiloo over alternatieven voor het afsteken van vuurwerk 

door particulieren? Bijvoorbeeld zoals extra vuurwerkvrije zones, wijkvuurwerk of 
vuurwerkshow? 

2. Als onderzoeksmethode een digitale, aangevuld met een schriftelijke enquête uit te laten 
voeren door I&O;

3. Aanvullend de volgende 4 activiteiten te organiseren ter verhoging van de aandacht voor 
het onderzoek en ter ondersteuning van de meningsvorming door de raad 
a. Een inloopspreekuur /informatiemarkt;     
b. Social media campagne door de gemeente;  
c. Plaatsing van artikelen met oproep in de Uitkijkpost; 
d. Aanbod interview van raadsleden met NHD;  

4. Akkoord te gaan met de planning, gericht op een raadsbesluit naar aanleiding van de 
uitkomsten van de peiling uiterlijk in MEI 2021 t.b.v. de jaarwisseling 2021/2022.

5. Het college te verzoeken bovenstaand raadsbesluiten 1 tm 4 uit te laten voeren en uiterlijk 
in APRIL 2021 af te ronden;

6. Het college te verzoeken om tussentijds de vragenlijst eerst nog voor akkoord voor te 
leggen aan de raadswerkgroep.

Bespreking commissie 
D66 schaart zich achter het voorstel . Goed dat het onderzoek zowel digitaal als schriftelijk 
plaatsvindt.
Is het eens met schrappen twee vragen. Handhaving is een resultante van het beleid van 
gemeenten. Is het eens met VVD, D66 dat besluitpunt 6 eigenlijk niet hoeft. Vragenlijst kan  
gewoon ter kennisname naar de raad.

CDA geeft aan dat de inventarisatie tot uiteenlopende standpunten heeft geleid. Is akkoord met de 
vragen en de aanvullende middelen, maar niet met het I&O onderzoek. Liever een flitspeiling. Kan 
ook een mooi voorbeeld zijn voor volgende flitspeilingen.

PvdA geeft aan dat de inventarisatie en het clusteren van voorkeuren evenwichtig heeft 
plaatsgevonden. Prima doorsnede van wat is ingebracht. Kan zo door naar de raad. 

GBH geeft aan te betreuren dat in de raad van 5 oktober een ordevoorstel werd gedaan om dit 
terug te brengen naar de commissie.  Zijn in principe tegen vuurwerk. Zijn blij met onderzoek door 
I&O; representatief en betrouwbaar. Wil onderzoek in standaardvorm uitvoeren. Pleit voor 
handhaven van de twee hoofdvragen (D en E) , omdat met het schrappen van deze hoofdvragen 
belangrijke enquêtevragen en antwoorden worden gemist. Geeft juist aan wat de prioriteiten 
kunnen zijn bij de handhaving. Vraagt de griffie de standaard vragenlijst van I &O te verspreiden in 
de raad.

Heiloo Lokaal is het niet eens met keuze voor I&O; te duur. Het is de fractie om het even of de 
twee vragen D en E geschrapt worden gehandhaafd worden. 
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Heiloo-2000 is voorstander van de flitspeiling; er is geen budget voor het I&O onderzoek . Verder 
akkoord.

VVD geeft aan dat het goed is de twee vragen te schrappen. 3 wijkagenten kunnen daarbij ook 
niet alles handhaven. Hij vindt het besluitpunt 6 onnodig. Dat is voor de experts.   

Ph Romeyn geeft aan dat het college er voor is om besluiten van de raad uit te voeren, maar dat 
het hem niet helemaal duidelijk is wat er dan georganiseerd moet worden. Geeft aan dat de 
organisatie zelf geen vragenlijsten gaat opstellen. (opm griffie : bij opdracht aan I&O worden 
vragenlijsten extern opgesteld ). Hij zal in overleg treden met de griffie over de actiepunten. Vraagt 
naar de dekking die de raad voor ogen heeft voor het I&O onderzoek.

De voorzitter geeft aan dat er een amendement zal komen bij de begroting.

Toezeggingen 
De griffier gaat bij I&O na of de raad inzicht kan krijgen in de standaard vragenlijst, die 
vertrouwelijk is verstrekt aan de raadswerkgroep door I&O (bedrijfsgegevens). 

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 9 
november 2020 als bespreekstuk. Bespreekpunten zijn de onderzoeksmethode (flitspeiling versus 
enquête), set hoofdvragen ( 3 of 5) en eventueel aan te passen besluitpunt 6 (ter kennisname 
brengen aan raad). 

07. Informatie-uitwisseling commissieleden 
Wordt geen gebruik van gemaakt.

Van deze vergadering is een geluidsverslag gemaakt. Dit bestand is te beluisteren via de website 
https://www.heiloo.nl/raad-en-college en via de vergaderkalender bij de desbetreffende vergaderdatum. 

Voor meer informatie over deze terugkoppeling kunt u terecht bij de griffie van de raad van de gemeente Heiloo: 
telefoonnummer 072-535 67 92 of griffie@heiloo.nl.

https://www.heiloo.nl/raad-en-college
mailto:griffie@heiloo.nl

